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Sorszám: Tárgy.

Füredi János

:N3J/1 2 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette.

Nyílt ülés Dr. Bocskay Árpád aljegyző

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Csendes utca és a Tavasz utcát összekötő járdája, ahol egy kispatak csörgedezett régen, egy
támfallal volt megtámasztva, ami sajnos szét csúszott. Jelenleg a támfal és ajárda között akkora
rés van, hogy egy kerékpár kerék bele fér, volt is már ott baleset. Szeretném, ha ezt meg
néznénk, mit lehet ezzel kezdeni.

Válasz:

Az érintett szakaszt meg fogjuk tekinteni, és a jövő évi költségvetés kereteinek függvényében
fogunk javaslatot tenni a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság részére a probléma
megoldására.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2022. december 15.

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám. Tárgy:

Mucsi András

:N3J/I2 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Dr. Bocskay Árpád aljegyző

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

1 . A Mezei utcai csapadékvíz elvezetés fejlesztésével érintett utcák esetében, mikor lesz
műszaki átvétel, garanciális bejárás. Átvágták az utat, sok helyen az átvágással együtt
az útszélek, vagy a vágás széle töredezett. Ezeknek a hibáknak a kijavítása vagy
elmaradt, vagy hiányos.

További kérdés a Mezei utcával kapcsolatban, hogy lehetséges -e az utca
egyirányúsírása?

2. A Kispince utca 42 előtt, a tujafák nagyon akadályozzák a kilátást azoknak, akik a
Jámbor utcából kihajtanak és balesetveszélyes helyzetek jöttek elő, főleg az esti
időszakban.

3. A Kispince utca 48 előtt van egy nagy útburkolati hiba, egyjó nagy méretes kátyú, amit
elég nehéz kikerülni, ennek kijavítását kérik a lakosok.

Válasz:

1 . A Mezei utcán folyó projekt, illetve építési munkák még folyamatban vannak, nem
fejeződtek be. A leendő műszaki átadás alkalmával, amennyiben a hibák még fenn
állnak,. azokat a kivitelezőknek kell kijavítani.

Az egyirányúsítással kapcsolatban a Polgármester Úr által elmondottak alapján
intézkedünk, azaz első körben elő kell készíteni a város teljes rendezési tervét. Mivel
sok egyirányúsítással kapcsolatos megkeresés érkezik, nem lehet külön-külön kezelni a
problémát. Nem csak a Mezei utcára vonatkozó döntést kell meghozni, hanem egyjóval
nagyobb program keretében az egész várost át kell vizsgálni, és ezt követően lehet
döntést hozni. Ettől figgetlenül amennyiben beérkezik az utca lakóinak kérelme,
melyben a többség kezdeményezi az egyirányúsítást, a Pénzügyi és Városfejlesztési
Bizottság meg fogja vizsgálni a kérelmet.

2. Helyszíni Szemle keretében megvizsgáljuk a tuják helyzetét, nagyságát és amennyiben
szükséges intézkedünk a ki, vagy visszavágásukkal kapcsolatban.
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3. Helyszíni szemlét követően, amennyiben az időjárási viszonyok engedik és az idei évi
költségvetésben is van még rá fedezet megrendeljük a munkák elvégzését a BKSZ Kft
től. Amennyiben ez ebben az évben nem tud megvalósulni, úgy azt a jövő év elején
elvégezzük.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2022. december 15.

Kálmán Tibor
polgármester


